
OSNOVNA ŠKOLA FRAN FRANKOVIĆ 

Rijeka, Ivana Žorža 17a 
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URBROJ: 2170-55-01-22-3   

 

 

Skraćeni zapisnik sa sjednice Učiteljskog vijeća  

održane 19.12.2022.g. u 19.00 sati 

Na Sjednici su nazočna 39 učitelja od ukupno 57 učitelja, što čini natpolovičnu većinu te se 

mogu donositi odluke i zaključci. Sjednicu vodi ravnatelj Vedran Kosovac i predlaže sljedeći 

Dnevni red:  

1.) Verifikacija Zapisnika s prethodne Sjednice Učiteljskog vijeća, 

2.) Izvješće u svezi završetka 1. polugodišta školske 2022/ 23. godine, 

3.) Izvješće ravnatelja o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama 

poduzetim u cilju zaštite učenika za 1. polugodište 2022/23. , 

4.) Formiranje Komisije za organiziranje Škole u prirodi trećih razreda – učiteljica A.P. 

zamolila nadopunu Dnevnog reda i 

5.) Razno 

 

 

AD 1) Ova točka Dnevnog reda jednoglasno je prihvaćena. 

 

AD 2) Jednoglasno su prihvaćena sva Izvješća sa ranije održanih Sjednica Razrednih 

vijeća, kako za razrednu, tako i za predmetnu nastavu. 

 

AD 3) Ravnatelj je obavijestio sve prisutne o ostvarenoj zaštiti prava učenika (pročitao 

je pisano Izvješće koje čini prilog spisu). Osim toga, ravnatelj je rekao da se nakon duge 

pauze uzrokovane COVID-19 mjerama ove godine održavanje programa PIA, MAH i 

sl. odvija po rasporedu. 

 

Na zamolbu ravnatelja,  soc. pedagoginja Stela Bakarčić ukratko je obavijestila učitelje 

o virtualnim sukobima u razredima. Kontaktirala je načelnika policije i istakla  kako je 

tanka je granica tj. zona odgovornosti između škole i roditelja.  Podsjetila je na ono što 

je i načelnik policije rekao, a to je obaveza škole da prijavi nasilje policiji.  

 

Nadalje, ravnatelj je podsjetio da je nužna izgradnje nove školske zgrade, a što se tiče 

sanacije radne prostorije naše defektologinje Bakarčić, sanacija te prostorije zbog vlage, 

gljivica i raspadanja zidova trebala bi krenuti čim prije.   

 

Ravnatelj je obavijestio učitelje o procesu rada na rasvjeti ispred ulaza za razrednu 

nastavu, te o procesu prijedloga za instalaciju prometnog stupića ispred naše škole.  

 

Ravnatelj je pohvalio učiteljice PRO razreda i ostale učitelje i učiteljice koji su 

prikupljali namještaj za stan bivšeg ravnatelja koji je prenamijenjen radu s učenicima 

PRO razreda.  

Treća točka Dnevnog reda jednoglasno je prihvaćena.  

 



AD 4) Jednoglasno je prihvaćen prijedlog o Osnivanju Komisije za početak 

organiziranja Škole u prirodi trećih razreda. 

 

AD 5) Ravnatelj je pročitao zamolbe roditelja: 

1. za izostanke s nastave – M.P. 1.a razred te K.D. i M.D. 2.a i 7.b razred- svi 

prisutni članovi za, nitko suzdržan niti protiv, 

2. ponovni upis na RKT vjeronauk- L.F. 5.c - svi prisutni članovi za, nitko suzdržan 

niti protiv, 

3. promjena prvog stranog jezika – F.K. PRO mlađi razred- svi prisutni članovi za, 

nitko suzdržan niti protiv. 

 

Ravnatelj je skrenuo pažnju učiteljima predmetne nastave na pravovremeno upisivanje 

ispita u e- dnevnik. Osim toga, ravnatelj  je predložio da učitelji pregledaju e – poštu na 

adresi @skole.hr barem jednom tjedno. Vezano za organizaciju projekata i odlaske na 

stručne skupove, ravnatelj je predložio učiteljima samo jednog voditelja i to onog koji 

je naveden u GPP-u, te da se krene ranije s dogovorima i organizacijom samog projekta. 

Učitelj koji vodi projekt je glavni i odgovoran za realizaciju, ostali učitelji su dobrodošla 

pomoć.   

Ravnatelj je pozvao učitelje na oprez jer od sada učenici smiju snimati učitelje tijekom 

nastave, iako još nije stigla službena dokumentacija o tome. Nadalje, prenio je zamolbe 

prof. Marina Pešuta da se zamjene traže pisanim putem tj. SMS-om, te da mu učitelji  

jave izostanak s radnog mjesta u pristojno vrijeme.  

Vezano za godišnju inventuru, ravnatelj predlaže da se popisi naprave do 13.1.2023. Isti 

se predaju u ured tajnice.  

Za zadnji radni dan prvog polugodišta 23.12.22. iznosi prijedloge i raspored, koji se 

usvajaju.  

Ravnatelj je zamolio učitelje da obrate pažnju na pojavu ometanja Wi-fi signala od 

strane učenika osmih razreda, koji nam izvlače žice iz signalnih kutijica smještenih na 

stropu u holu i učionicama škole. 

Ravnatelj je obavijestio učitelje da će ubuduće termine za sjednice Razrednih vijeća za 

predmetnu sazivati razrednici po dogovoru i to: RV petih razreda, RV šestih razreda itd.  

Preko praznika bit će pregledani e–dnevnici, a zapažanja će biti zapisana u obliku 

bilješke svakom od razrednika.  

Ravnatelj prenosi informacije kolegice koja je povjerenik Crvenog Križa vezano uz 

prikupljanjem dobrovoljnih priloga. Apelira da se nastavi s prikupljanjem novaca za 

Crveni križ, najviše zbog učenika slabijeg imovinskog stanja kojima se na taj način 

potpomaže u realizaciji vanučioničke nastave. U vezi radionice „Zašto žirafa nema 

stres“ najavio je da će se još jedna radionica održati u drugom polugodištu.  

Ravnatelj je obavijestio učitelje kako je najavljeno da će svaka škola u gradu Rijeci 

dobiti „polydron“ – edukativne materijale, te predlaže da se iste dodijele učenicima 3. i 

4. razreda. Također navodi da će iste dati na uvid i mišljenje kolegama profesorima 

matematike. 

Prof. Nera Malbaša Kovačić podsjetila je učitelje da prijave učenike za natjecanja, a 

prof. Danijela Jugo-Superina podsjetila je učitelje na formiranje komisija za natjecanje, 



te predložila da učenici koji se natječu taj dan nemaju nastave. Također je istaknula da 

će se u ožujku 2023. održati pisanje Nacionalnih ispita od strane Centra za vanjsko 

vrednovanje. Na kraju je prof. Danijela spomenula projekt pod nazivom „Kako je tebi 

bilo u školi“, te je pozvala na suradnju treće i četvrte razrede naše škole.  

 Svi su prijedlozi prihvaćeni.  

            Sjednica je završila u 20.05h.  

 

                                                                            Zapisničarka: učiteljica Angela Peračković 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

U Rijeci, 19.12.2022. 


